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We studies the issue of developing a methodology for forming indicators of the 
achievement of competencies, to represent them in the work programs of disciplines 
in the form of the triad — know, be able, to own. The labor functions of professional 
standards are the basis for determining the content of these indicators. We have 
proposed as a basis to take the labor functions of professional standards, corresponding 
to the areas of training and included in the annex to the educational standards of the 
generation 3 ++.
We suggest choosing indicators from professional standards. We believe that the choice 
of indicators should be carried out on the basis of restrictive selection, providing 
theoretical and practical training of students.
Also, we believe that the proposed methodology for determining indicators of the 
achievement of professional competencies based on work functions can be offered to 
teachers for use in practical work.
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Барышев Ю.А., Вострокнутов Н.Н., Романова Л.А.

Метрологические основы поверки и калибровки
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2018

Пособие разработано в соответствии с учебной программой по специализации «Поверка 
и калибровка средств электрических измерений» на основании ФЗ «Об обеспечении единства 
измерений», «О техническом регулировании», «О внесении изменений в Федеральный закон 
о техническом регулировании» и разработанных в соответствии с этими законами правил 
по метрологии. Предназначено для инженерно-технических работников НИИ и метрологиче-
ских служб, повышающих квалификацию в области поверки и калибровки средств электри-
ческих измерений, для поверителей средств измерений, сотрудников, работающих в области 
метрологии, слушателей, повышающих квалификацию в области поверки и калибровки раз-
личных средств измерений, преподавателей вузов.
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